

News release no. 93-157 (August 13, 1993) Canada's objectives met in the North American Agreement on Environmental Co-operation and the North American Agreement on Labour Co-operation

Communiqué no. 93-157 (13 août 1993) Accords nord-américains de coopération dans les domaines de l'environnement et du travail - le Canada atteint ses objectifs

News release no. 93-177 (September 14, 1993) Prime Minister Campbell signs North American Agreements on Environment and Labour

Communiqué no. 93-177 (14 septembre 1993) La première ministre Campbell signe les Accords nord-américains sur l'environnement et le travail

Statements / Déclarations

Statement no. 90-53 (September 24, 1990) Statement by the Minister for International Trade, John C. Crosbie on Canada's participation in free trade talks with Mexico and the United States

Déclaration no. 90-53 (24 septembre 1990) Déclaration du ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, concernant la participation du Canada aux pourparlers sur le libre-échange avec le Mexique et les États-Unis

Statement no. 90-54 (September 25, 1990) Notes for a speech by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, at a luncheon in honour of the Secretary of Trade and Commerce of Mexico, Dr. Jaime Serra

Déclaration no. 90-54 (25 septembre 1990) Notes pour une allocution par le ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, à un déjeuner offert au Secrétaire au Commerce du Mexique, monsieur Jaime Serra

Statement no. 90-56 (October 1, 1990) Notes for a speech by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, at the 47th Annual meeting of the Canadian Exporters' Association